
آرمان ملی: سپاهان تنها نماینده فوتبال ایران در لیگ 
قهرمانان آسیا امروز در اصفهان به مصاف تیم الهلال عربستان 

می رود. 
   پیش بازی 

جدال دو تیم سپاهان ایران و الهلال عربستان را بدون شک 
می توان حساس ترین دیدار مرحله یک هشتم نهایی لیگ 
قهرمانان آسیا در منطقه غرب دانست. نماینده های ایران و 
عربستان که از تیم های باسابقه لیگ قهرمانان به شمار می روند، در 
حالی به مصاف یکدیگر می روند که مسابقات باشگاهی در آسیا به 
دلیل برگزاری جام ملت های آسیا حدود یک ماه و نیم تعطیل بوده 
است و جدال دو تیم در عمل اولین بازی رسمی دو تیم در نیم فصل 
دوم رقابت ها به شمار می رود. سپاهان که پس از ماجراهای عجیب 
و حواشی زیاد موفق شد از مرحله گروهی به سلامت عبور کند، 
در مرحله حذفی با بداقبالی دچار دشوارترین قرعه ممکن شد تا 
کار سختی برای صعود به مرحله یک چهارم نهایی داشته باشد. 
گردان مورایس نیم فصل سختی را با توجه به حواشی اطراف  شا
باشگاه پشت سر گذاشتند، اما در تعطیلات نیم فصل به نظر به 
آرامش مطلوبی رسیده اند و برای موفقیت در رقابت های داخلی 
و آسیایی مصمم تر از همیشه هستند. در سوی دیگر الهلالی قرار 
دارد که در شش فصل گذشته لیگ قهرمانان آسیا دو قهرمانی و دو 
نایب قهرمانی داشته است، این عملکرد در کنار هزینه گزافی که در 
این فصل الهلال مانند سایر مدعیان عربستانی انجام داده است، 
گردان  این تیم را به مدعی شماره یک قهرمانی تبدیل می کند. شا
ژرژه ژسوس که مرحله گروهی را با پنج برد و یک تساوی پشت سر 
گذاشتند و مقتدرانه به عنوان صدرنشین صعود کردند، یک آمار 
شگفت انگیز دارند و آن ۲۰ پیروزی در بازی های رسمی پیش از 
بازی با سپاهان است. بدون شک دیدار با سپاهان در ورزشگاه 
نقش جهان جدی ترین تهدید برای توقف روند پیروزی های 
ک ورزشگاه  الهلال به شمار می رود. دیداری که احتمالا در جو ترسنا
نقش جهان برگزار خواهد شد و احتمالاً پربیننده ترین بازی مرحله 
یک هشتم نهایی لیگ قهرمانان آسیا خواهد بود. پنجشنبه شب 
شاید شبی خاص برای ورزشگاه نقش جهان به شمار رود، شبی که 
پرافتخارترین تیم آسیا، تیمی که چهار قهرمانی و پنج نایب قهرمانی 
در این مسابقات دارد، با بهترین و گران قیمت ترین ترکیب تاریخ 
خود به ورزشگاه نقش جهان می آید و تبدیل به بزرگ ترین رقیبی 

خواهد شد که در این ورزشگاه برابر سپاهان قرار می گیرد. 
   صحبت مورایس

ژوزه مورایس، سرمربی سپاهان در نشست خبری پیش از دیدار 
تیمش در مرحله لیگ هشتم نهایی لیگ قهرمانان آسیا مقابل 
الهلال اظهار کرد: امیدوارم استقبال خوبی از الهلال شده باشد و 
برایشان آرزوی بهترین ها را دارم که به یک کشور فوق العاده آمدند 
و یک جو بسیار خوب را در یک ورزشگاه خوب تجربه خواهند 
کرد. او درباره ادامه روند مثبت سپاهان گفت: فوتبال هیچوقت 
در هیچ زمانی یکسان نیست. بازیکنان ما تلاش کردند و توانستند 
به مرحله بعدی بیایند. من هیچ کاری بدون کیفیت بازیکنان 
نمی توانم انجام دهم. هیچ فشار و استرسی روی بازیکنان نیست 
و هیچ انتظاری نداریم. تنها آرزویم این است که کاری انجام دهیم 
که بعدا یادمان باشد تغییر ایجاد کردیم. من در زندگی شخصی 
هم یک تیم را رهبری کردم. در حال حاضر خوشحال هستم اما 

فردا را نمی دانم. 

   سرمربی حریف چه گفت؟
ژرژ ژسوس، سرمربی الهلال در نشست خبری پیش از دیدار 
تیمش در مرحله یک هشتم نهایی لیگ قهرمانان آسیا مقابل 
سپاهان اظهار کرد: فردا بازی سختی داریم. یک بازی سنتی 
بین تیم های ایرانی و عربستانی است. مورایس هم پرتغالی 
گاه است. بازی خوبی خواهد بود و  است و از ایده های من آ
ما هم کاملا آماده هستیم. او درباره خط زدن کالیدو کولیبالی 
از ترکیب تیم الهلال گفت: ما یک تیم کامل داریم. کولیبالی، 
میشل و رودی را نیاوردیم اما اعتماد کاملی به تیم داریم. 
مشکل ما بازیکنان نیستند. مشکل ما بازی با سپاهان است و 
امیدوارم بازی خوبی داشته باشیم. سرمربی الهلال درباره جو 
ورزشگاه نقش جهان و حضور هواداران سپاهان در ورزشگاه 
گفت: بازیکنان الهلال به این جو عادت دارند و مشکل خاصی 
نخواهیم داشت. مشکل، رقیب ما است که آماده توقف تیم ما 
است. با این حال الهلال آماده این تقابل خواهد بود. او درباره 
آمار خوب خط حمله دو تیم و برنامه الهلال برای متوقف کردن 
خط حمله سپاهان بیان کرد: می دانیم سپاهان یک تیم بسیار 
هجومی است و ساختار خوبی دارد. مربی این تیم پرتغالی 
است و مربیان پرتغالی بهترین های دنیا هستند. ما در این 
خصوص مشکل خواهیم داشت اما سعی می کنیم با سپاهان 
مقابله کنیم. سرمربی الهلال درباره استراتژی این تیم مقابل 
کتیک همیشگی بازی خواهد  سپاهان گفت: الهلال با همان تا
کرد. ایده های همیشگی را پیاده سازی می کنیم و چیزی برای 
پنهان کردن نداریم. ژسوس درباره ارزش بالای الهلال مقابل 
گردان مورایس بیان  سپاهان و احتمال نتیجه نگرفتن مقابل شا
کرد: الهلال بازیکنانی دارد که می توانند تفاوت ها را رقم بزند. با 
احترام به سپاهان، ما سعی می کنیم به ارزش های خودمان 

احترام بگذاریم و بازی خودمان را ارائه دهیم. 

   نظر کارشناس 
حسین چرخابی در گفت وگو با تسنیم، درباره تقابل سپاهان 
با الهلال در مرحله یک هشتم نهایی مسابقات لیگ قهرمانان 
ک ترین تیم باشگاهی  آسیا گفت: الهلال در حال حاضر خطرنا
در آسیاست که در این جام بیش ترین قهرمانی را دارد. آنها 
بسیار سخت شکست می خورند و در لیگ عربستان در 19 
بازی صاحب 17 برد و دو تساوی شده اند و 59 گل هم به ثمر 

رسانده اند. ا
لهلال در بهترین شرایط ممکن برابر سپاهان قرار خواهد 
گرفت و این بازی آسانی برای تیم میزبان نخواهد بود. وی 
ادامه داد: الهلال بسیار شناور فوتبال بازی می کند و هنگام 
حمله به خوبی منطقه بازی را از راست به چپ و بر عکس 
عوض می کند. آنها به خوبی از تمامی نقاط زمین استفاده 
گر سپاهان هنگام  می کنند و در فاز تهاجمی پرقدرت هستند. ا
حملات الهلال بتواند بعد از گرفتن توپ، در سرعت انتقال 
دفاع به حمله خوب عمل کند، می تواند به الهلال ضربه بزند. 
سپاهان به هیچ عنوان بدون گرو نباید به دروازه الهلال حمله 
کند. تمام بازیکنان سپاهان می خواهند گل بزنند، ولی آنها 
باید بدانند که لیگ برتر با لیگ قهرمانان آسیا فرق می کند و 
کار مقابل الهلال سخت و دشوار است. چرخابی در مورد اینکه 
آیا سپاهان پتانسیل شکست دادن الهلال را دارد، تصریح کرد: 
گر بازیکنان سپاهان در اوج باشند قطعاً می توانند اتفاقات  ا

خوبی را رقم بزنند. 
به عنوان مثال همه انتظار دارند رامین رضاییان همان 
بازیکنی باشد که در سپاهان در اوج قرار داشت، نه آن بازیکنی 
انتظار نبود. همه  که در تیم ملی بود و نمایشش در حد 
بازیکنان سپاهان باید با تمرکز بالا و کمترین اشتباه فوتبال 

بازی کنند تا در بازی رفت یک نتیجه خوب بگیرند. 
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تنها نماینده ایران در لیگ قهرمانان آسیا مقابل الهلال به میدان می رود 

غول های آسیا در نصف جهان!

برانکو: ایران در جام ملت ها خوب بود 
سرمربی کروات پیشین تیم ملی عمان عقیده 
دارد ایران در جام ملت ها خوب ظاهر شد 
و قطر در پایان با شایستگی قهرمانی در این 
رقابت ها را به دست آورد. برانکو ایوانکوویچ 
سرمربی سابق تیم ملی ایران درباره اتمام کارش 
در عمان گفت: قرارداد من 1۰ به همن به پایان 
رسید و بر سر ادامه همکاری به توافق نرسیدیم. 
کنون جذب چالش های جدید شده ام. در 1۰  ا
روز آینده تصمیم خواهم گرفت که چه تیمی را 
انتخاب کنم. او در ارزیابی از جام ملت های آسیا 
و صعود اردن و قطر به فینال و در نهایت قهرمانی 
مدافع عنوان قهرمانی گفت: هیچ کس انتظار 
نداشت اردن به فینال برسد و فکر می کنم خیلی ها 
که قطر هم به فینال برسد.  تصور نمی کردند 
تیم های برتر جام ملت های آسیا ژاپن، ایران و 
کره جنوبی بودند. از عربستان و استرالیا نیز انتظار 
زیادی می رفت و بنابراین هیچ کس انتظار چنین 
نتیجه ای را نداشت. با بیش از ۲۰ سال حضور در 
اینجا، می توانم بگویم این بزرگ ترین شگفتی در 

تاریخ جام ملت های آسیا بود.

ویژه

پرواز بلند ارلینگ هالند و ضربه 
کروباتیک او که گل نشد، حیرت  آ
پپ گواردیولا، همه ورزشگاه 
و هواداران فوتبال را به همراه 
داشت. هواداران هم از ارتفاع 
پرش باورنکردنی ارلینگ هالند 

حیرت زده شدند. 

پیشین  جم  مها نی  با قر علی 
تیم های فوتبال استقلال، فولاد 
خوزستان، سپاهان و نساجی با 
عقد قراردادی به تیم فوتبال پیکان 
پیوست و از این پس با پیراهن 
شماره 20 ایران خودرو در لیگ برتر 

حضور دارد. 

در لیگ دسته اول، با پیروزی 
تیم فوتبال چادرملو، این 
تیم از 19 بازی 44 امتیازی 
شد و حضورش در صدر 
جدول را با وجود پیروزی 
ن  ما همز ی  ز با ر  د خیبر 

کرد.  تثبت 

ت
شــ

س نو
عک

        صدرنشین   پرواز انتقال

گفتوگو

بهزاد داداش زاده بازیکن سابق پرسپولیس و 
استقلال در خصوص وضعیت باشگاه پرسپولیس 

و استقلال صحبت کرد. 
عضو  شکوری  ابراهیم  ورزش  وزارت   
سابق هیات مدیره پرسپولیس و سید حسن 
طباطبایی رئیس فدراسیون کاراته را به عنوان 
اعضای جدید هیات مدیره باشگاه پرسپولیس 
معرفی کرده و سازمان خصوصی سازی با این 

موضوع مخالفت کرد!
اینکه وزارت ورزش تصمیم گرفته تا مشکلت 
پرسپولیس را رفع کند نگاه مثبتی است. بزرگ ترین 
مشکل باشگاه های استقلال و پرسپولیس این 
است که زیر نظر وزارت ورزش و جوانان هستند. 
این دو باشگاه باید خصوصی شوند تا تکلیف 
مشخص شود. وزارت ورزش افرادی را برای 
عضویت در هیات مدیره باشگاه پرسپولیس 
انتخاب می کند که بتواند با آنها تعامل داشته 
تیم  سابق  بازیکن  شکوری  ابراهیم  باشد. 
بوده، از مدیران تحصیلکرده است، قبلاً هم در 
هیات مدیره بود، در فدراسیون فوتبال هم در 
گر می تواند باری را از روی  کمیته آموزش است، ا
دوش باشگاه بردارد و برای باشگاه منابع مالی 
تأمین کند، چون مهم ترین مشکل پرسپولیس 
مالی است حضور او اثرگذار است ولی در خصوص 
اینکه رئیس فدراسیون کاراته به عنوان یکی از 
اعضای جدید هیات مدیره معرفی شده، با توجه 
به اینکه در کاراته عملکرد رضایت بخش نبوده، 
ضمن اینکه مدیریت فوتبال با همه رشته ها فرق 
می کند و فکر می کنم برای کسب تجربه انتخاب 
گر می تواند پول بیاورد تا مشکلات باشگاه  شده، ا

حل شود حضورش اثر مثبت دارد. 
   وضعیت گزینه های هیات مدیره سرخابی 

را چگونه ارزیابی می کنید؟
گر شکوری و طباطبایی برای کسب شهرت   ا
می آیند و می خواهند با رزومه سازی پرسپولیس 
را برای خود پل رسیدن به مشاغل بهتر کنند 
و در آینده نامزد شورای شهر و مجلس شورای 
اسلامی شوند، هرگز به پرسپولیس نیایند. با 
گر می توانند  احساسات هواداران بازی نکنند. ا
پول بیاورند، پولی که درست هزینه شود بیایند. 
الان رضا درویش سردرگم است و اتفاقات خوبی 
را رقم نزده است. به حمایت مالی نیاز دارد. 
مشکل پرسپولیس بودجه قوی است. البته 
پیشکسوتان پرسپولیس هر چه بگویند آنهایی 
که تصمیم گیرنده هستند کار خود را می کنند. 
فراموش نکنیم برای یک بار هم که شده تکلیف 
مالکیت پرسپولیس و استقلال مشخص شود. 
الان سازمان خصوصی سازی موافق شکوری و 
طباطبایی نیست. بالاخره یک سازمان یا ارگان 
باید تصمیم گیری کند. اختلاف وزارت ورزش و 
وزارت اقتصاد به ضرر پرسپولیس اسریش و قیچی 
پرسپولیس و استقلال دست جایی مشخص 
باشد. تا الان دست وزارت ورزش باشد، بعد از 
این دست وزارت اقتصاد باشد، چه ایرادی دارد. 

داداش زاده: 
سرخابی ها باید 

خصوصی شوند تا 
تکلیف مشخص شود

برکناری نایب رئیس فدراسیون ووشو  
ایسنا: نایب رئیس دوم فدراسیون ووشو )امور 
بانوان(، با رای اعضای مجمع از سمتش برکنار 
شد. مجمع عمومی سالیانه فدراسیون ووشو، 
دیروز )چهارشنبه - ۲5 بهمن 1۴۰۲( در سکوت 
رسانه ای برگزار شد و با آرای اعضای مجمع، زهرا 
ناطقی نایب رئیس دوم فدراسیون ووشو )امور 
بانوان( از سمتش برکنار شد. در خبر فدراسیون 
ووشوآمده است: »رأی گیری در خصوص ادامه 
فعالیت زهرا ناطقی نایب رئیس دوم فدراسیون 
)امور بانوان(، بخش دیگری از مجمع امروز بود 
و اعضا با ۴۰ رأی موافق، ۳ رأی مخالف و ۳ رأی 
سفید، رأی قاطع به برکناری ناطقی از این سمت 
دادند. همچنین از سوی رئیس فدراسیون ووشو، 
حمیده صادقی به عنوان سرپرست نایب رئیسی 
فدراسیون ووشو معرفی شد.« در این مجمع سید 
محمدشروین اسبقیان معاون توسعه ورزش 
قهرمانی و حرفه ای وزیر ورزش، امیر صدیقی 
رئیس فدراسیون ووشو، احمد نامنی سرپرست 
دفتر امور مشترک فدراسیون ها در وزارت ورزش 
و مهدی علی نژاد نماینده فدراسیون بین المللی 

ووشو به همراه سایر اعضا حضور داشتند. 

منهایفوتبال

دیدگـاه

کوتاه
ایسنا: دنیای فوتبال پر از شگفتی است و این بار نیز شاهد یک 
شگفتی دیگر هستیم. آخرین بازی اروپایی که سردار آزمون انجام 
داد، روزی بود که او با پیراهن بایرلورکوزن برابر رم قرار گرفت و بعد از 
بازی به خاطر حذف تیمش اشک ریخت و حالا می تواند در ترکیب 
رم قرار گیرد. دانیله ده روسی تصمیم گرفت سردار آزمون، توماسو 
بالدانزی و آنجلینو را در فهرست اروپایی رم قرار دهد. آزمون پس 
کنون جایگزین  از حذف از فهرست اروپایی رم برای دور گروهی، ا
بلوتی شده است که به صورت قرضی به فیورنتینا پیوست. سردار 
آزمون در بازی پنجشنبه شب مقابل فاینورد این شانس را دارد که 
اولین بازی اروپایی اش را با پیراهن رم انجام دهد. بازیکن شماره 
17 جالوروسی می خواهد بیشتر خودش را نشان دهد. او قرار است 
کو قرار گیرد. مهاجم بلژیکی در چند بازی اخیر کمی  کنار روملو لوکا
خسته به نظر می رسید و آزمون جایگزینی برای او خواهد بود تا 
کو بتواند نفسی تازه کند و قدرتش را بازیابد. در ادامه گزارش  لوکا
رسانه ایتالیایی ilromanista آمده است: عملکرد خوب آزمون با رم 
باعث شد تا سران این تیم باشگاه را وادار کنند بلوتی را به فیورنتینا 
بفروشند و آزمون فرصت بیشتری احتمالا برای بازی داشته باشد. 
آزمون رقابت های اروپا را به خوبی می شناسد و به لطف تجربیاتش 
در تیم های روستف، زنیت سن پترزبورگ و بایرلورکوزن این فرصت 
را داشت تا ۲۳ بازی در لیگ قهرمانان اروپا انجام دهد و شش گل 
و 1 پاس گل در این رقابت ها ثبت کند. او همچنین 17 بازی در 
لیگ اروپا داشته که چهار گل و دو پاس گل نیز در این رقابت ها 

ثبات کرده است. 

بیــنالمــلل
   آلن شیرر ابراز امیدواری کرد ژابی آلونسو به جای یورگن 
کلوپ فصل بعد هدایت لیورپول را بر عهده بگیرد. آلن شیرر 
مهاجم سابق بلکبرن، نیوکاسل و تیم ملی انگلیس می گوید 
ژابی آلونسو باید هدایت این تیم را در پایان فصل بر عهده بگیرد. 
این اظهارات به دلیل انتشار پیام ویدئویی یورگن کلوپ از 
طریق در وب سایت باشگاه لیورپول است که اعلام کرد در پایان 
فصل آنفیلد را ترک خواهد کرد، به همین دلیل زمزمه ها درباره 
جانشین این مربی زیاد شده است. آلن شیرر گفت: لیورپول 
یکی از بزرگ ترین باشگاه های جهان است. مربی بعدی باید به 

خودش وفادار باشد، به کاری که انجام می دهد ایمان 
داشته باشد و آینده نگر باشد. من ژابی آلونسو را برای 

این نقش پیشنهاد می کنم. ژابی در لورکوزن 
کار بزرگی انجام می دهد، اینطور نیست؟ به 

کتبر ۲۰15 هدایت  کسپرس، کلوپ از ا نقل از ا
لیورپول را برعهده داشت. تحت هدایت 

او، این باشگاه انگلیسی برای اولین بار 
از سال 19۸9 عنوان قهرمانی در لیگ 

برتر را به دست آورد. علاوه بر این، 
این تیم برای ششمین بار قهرمان 
کلوپ  شد.  اروپا  قهرمانان  لیگ 

قهرمان  لیورپول  با  هم چنین 
جام حذفی )۲۰۲۲- ۲۰۲1(، جام 

اتحادیه )۲۰۲۲- ۲۰۲1( و سوپرکاپ یوفا )۲۰19( 
شد. این تیم امسال نیز در چهار جبهه در 

جست وجوی قهرمانی است. 

 هنر سرمربی سپاهان برتری 
بر الهلال است

تیم سپاهان در مرحله یک هشتم نهایی لیگ قهرمانان آسیا با 
الهلال دیدار می کند. همه می دانند الهلال تیمی است با مهره های 
خوب و سرمایه گذاری بالا، سعی کرده در فوتبال بهترین نتایج را 
بگیرد. در لیگ حرفه ای عربستان با اختلاف نسبت به تیم های 
دیگر در صدر جدول است. در مرحله حذفی حریف سپاهان 
شده و به طور طبیعی کار سپاهان خیلی سخت است. از طرفی 
دیگر سپاهان هم تیم پرمهره ای است که بهترین بازیکنان ایران 
را در اختیار دارد. امکانات بسیار خوب و کادرفنی با دانشی در 
گران بسیار زیادی دارد و نمی توان گفت  اختیارش است. تماشا
سپاهان کمبودی در مقابل الهلال دارد. بازی های لیگ عربستان 
را پیگیری می کنم، الهلال تیمی است که خوب دفاع می کند و از 
موقعیت های خود به بهترین شکل استفاده می برد. به نظرم 
تیم شکست ناپذیری نیست. بازی هایی از این تیم دیدم که بازی 
دست تیم حریف است ولی الهلال به گل می رسید. تیمی است که 
مدافعان خوبی دارد و مهاجمان زهرداری هم در خط حمله اش 
بازی می کنند. سپاهان با تعطیلی رقابت های لیگ برتر بابت 
بازی های جام ملت های آسیا، اردویی در قطر داشته و چند بازی 
تدارکاتی برگزار کرده تا در شرایط مسابقه باقی بماند. بازی رفت در 
گر سپاهان برنده باشد که دور از انتظار  خانه خیلی اهمیت دارد و ا
نیست، وجهه بسیار خوبی برای این تیم در آسیا دارد، چون همه 
روی الهلال حساب ویژه ای باز می کنند. بازی سپاهان با الهلال 
گر آمدند، اما  می تواند خاطره بازی با الاتحاد را که 7۰ هزار تماشا
ک کند. مطمئن هستم که دیدار بسیار  بازی لغو شد از اذهان آنها پا
جذاب و تماشایی را از دو تیم خواهیم دید. جدال نمایندگان 
ایران و عربستان با ستاره هایی که دارند تماشایی خواهد بود 
گر در پایان بازی نام تیم برنده سپاهان باشد. البته  به خصوص ا
نقش مسأله روحی روانی در این مسابقه بسیار اهمیت دارد. هنر 
کادرفنی رساندن بازیکنان تیم سپاهان به خودباوری است تا برابر 
الهلال بهترین بازی را انجام دهند. در جام ملت ها دیدیم که اردن 
با انگیزه مثال زدنی و خودباوری بالا تا فینال خود را بالا کشید و 
به ندرت کسی بود که منتظر باشد یک پای فینال اردن باشد. 
فقط ستاره ها نیستند که می توانند موفقیت بیاورند. همدلی، 
کتیک های مناسب برای هر بازی اثرگذاری بیشتری  هماهنگی و تا
دارد. سپاهان با خودباوری و آمادگی روحی روانی کافی می تواند 
موفق باشد. تمرینات این تیم تعطیل نشده، با جدیت کار کردند و 
هنر سرمربی و کمک های وی در چنین مواقعی مشخص می شود. 
بازیکنان سپاهان بپذیرند که در فوتبال نشد نداریم. هر تیمی را 
می توان با همدلی، دوندگی، تلاش و برنامه ریزی مشخص شکست 
داد. امیدوارم ژوزه مورایس بتواند تیمش را به شرایطی برساند که 
شاهد بازی فوق العاده ای از سوی سپاهان باشیم و الهلال با همه 

مهره های نامدارش در نهایت بازنده به عربستان بازگردد. 

رسولکربکندی
کارشناسفوتبال

کرمانی مقدم:  تنها سالی بود که می توانستیم به راحتی قهرمان شویم

قامحمدی به موضوع اختلاف نکونام و خطیر ورود کند  خ بیانی: آ شاهر

گفت:  فوتبال  تیم ملی  سابق  بازیکن 
خانه  یک  جام جهانی  تا  باید  قلعه نویی 
تکانی اساسی در تیم ملی انجام دهد و کم کم 
جوانان را به تیم ملی تزریق کند و بازیکنانی 
که پا به سن گذاشته اند، کنار گذاشته شوند. 
کرمانی مقدم در گفت وگو با ایسنا  مرتضی 
در ارزیابی از عملکرد تیم ملی در رقابت های 
گر بخواهیم  جام ملت های آسیا اظهار کرد: ا
عملکرد ایران را از نظر بازیکن در این جام مورد 
ارزیابی قرار دهیم می بینید که از نظر بازیکن و 
لژیونر یکی از بهترین تیم ها را در جام ملت ها 
داشتیم و قطعا کادر فنی می توانست یک 
ترکیب 11 نفره خوب برای این بازی ها انتخاب 

کند اما متاسفانه در هر بازی با یک ترکیب 
وارد زمین می شدیم و این موضوع باعث 
شد تا بازیکنان بازدهی لازم را نداشته باشند. 
وی افزود: در بازی با ژاپن که نیمه دوم واقعا 
عالی بودیم. برابر قطر برخلاف اینکه خیلی ها 
تصور می کردند بازی راحتی داشته باشیم و به 
فینال راه پیدا کنیم، متاسفانه بازیکنان چون 
در غرور بازی با ژاپن بودند، هیچ کدامشان 
از مهدی طارمی تا گرفته تا علیرضا بیرانوند 
در حد خودشان ظاهر نشدند. در نتیجه 
بازی خوبی حتی از نظر فنی ارایه ندادند 
و در زمین ثبات عملکرد نداشتند. بازیکن 
پیشین تیم ملی فوتبال تصریح کرد: تیم برنامه 

خاصی در بازی با قطر نداشت و همان طور 
کتیک خاصی  که بازی را شروع کرد و بدون تا
بازی را به پایان رساند. اعضای تیم ملی چون 
ژاپن را برده بودند، قطر را دست کم گرفتند 
و فکر می کردند به راحتی این تیم را شکست 
می دهند و راهی فینال می شوند. وی در 
ارزیابی از عملکرد امیر قلعه نویی در تیم ملی 
و تمدید قرارداد او گفت: قلعه نویی تجربه 
زیادی دارد و حضور در چنین تورنمنت هایی 
گر در این جام با تیمی  تجربه او را زیاد می کند. ا
جوان حاضر می شدیم و می باختیم، حداقل 
قشنگ تر از این بود که با یکسری بازیکنان پا 
گذار می کردیم. به  به سن گذاشته جام را وا

اعتقاد من ضمن جوانگرایی باید دستیارانش 
را نیز که هیچ کمکی به او در جام ملت ها انجام 
ندادند، تغییر دهد و دستیارانی را در کنار 
خود داشته باشد که حداقل در لیگ یک یا 
برتر سرمربیگری کرده باشند. به نظر می رسد 
به جز یک یا دو نفر بقیه کمک های او تجربه 
کافی نداشتند و نتوانستند به قلعه نویی 
کمک کنند. کرمانی مقدم در پایان افزود: تنها 
سالی بود که می توانستیم به راحتی قهرمان 
شویم. حالا باید به دنبال قهرمانی تا 5۰ سال 
آینده بدویم، مگر اینکه قلعه نویی بخواهد تا 
۴ سال آینده با پیشرفتی که تیم های عربی 

دارند، معجزه کند. 

شاهرخ بیانی پیشکسوت فوتبال کشورمان 
از عضو جدید هیأت مدیره باشگاه استقلال 
درخواست کرد به اختلاف بین مدیرعامل و 

سرمربی این تیم ورود کند.
   اختلافات 

تسنیم،  با  گفت وگو  در  بیانی  خ  شاهر
درباره اختلاف دوباره در استقلال بین جواد 
قبل  داشت:  اظهار  خطیر  علی  و  نکونام 
حضور  با  جلسه ای  جدید،  فصل  شروع  از 
و جواد  از پیشکسوتان، علی خطیر  برخی 
نکونام برگزار شد. در آن مقطع عنوان شد 
باید  و  انجام دهیم  کاری  نمی توانیم هیچ 
گرفته شود و در نیم فصل بازیکن  اسپانسر 
بگیریم. در واقع گفته شد سقف بودجه باشگاه 
پر است و باید در نیم فصل بازیکنانی بروند 
شوند.  جذب  جایگزین  به عنوان  نفراتی  و 
و  شده  جذب  اسپانسرهایی  خوشبختانه 

بازیکنان  مطالبات  از  بخشی  کردند  اعلام 
پرداخت شده است، ولی طبق صحبت های 
سرمربی استقلال، هنوز مطالبات فصل گذشته 
بازیکنان پرداخت نشده است و بازیکن زیادی 

هم جذب نشده اند.
   ریش سفیدی پیشکسوتان 

وی در ادامه افزود: متأسفانه دو بازیکن 
از  مهری  سعید  و  یامگا  کوین  یعنی  خوب 
استقلال جدا شدند. درست است بازیکنی 
مثل ماشاریپوف جذب شد، ولی تیم نیاز به 

بازیکن دارد. 
نکونام بی جهت نمی گوید بازیکن بگیریم. 
تنها راه حل مشکل استقلال ورود آقا محمدی 
عضو جدید هیئت مدیره باشگاه است. او 
کار دارد  ریش سفید است و سال ها تجربه 
و بهترین زمان است که جلسه ای بگذارد و 
گر نمی توانند مشکلات  مشکلات را حل کند. ا

را حل کنند، راهش استعفاست. نمی شود که 
بازی ها شروع شود و طرفدار و مربی ناراحت 
باشند و دوباره تنش ها آغاز شود. تنها تیمی که 
مشکل دارد، استقلال است. سایر باشگاه ها 
نه بدهی ما را دارند و نه گرفتاری های دیگر را. 
ما پیشکسوتان چون عاشق استقلال هستیم 
هم  روشن  حسن  کرده ایم.  سفیدی  ریش 
مصاحبه کرده است و گفته که می خواهیم تیم 
سربلند باشد. ما در صدر جدول هستیم و باید 

تیم قدرتمند تر شود.
   همکاری با قلعه نویی 

مورد  در  کشورمان  فوتبال  پیشکسوت 
تصمیم فدراسیون فوتبال برای ادامه همکاری 
با امیر قلعه نویی برای هدایت تیم ملی فوتبال 
گفت: امیر مربی باهوش و باسابقه ای است. 
از روز اول گفتیم تیم باید جوان شود، چون 
میانگین سنی تیم ملی بالاست و باید یکسری 

نفرات جوان به مسابقات جام ملت های آسیا 
بروند تا در کنار بازیکنان بزرگ تجربه کسب 
کنند. بازیکنان باتجربه فعلی یک روزی در کنار 
امثال علی دایی و آندرانیک تیموریان بودند. 
خداداد عزیزی هم کنار نسل ما حضور داشت. 
بیانی خاطر نشان کرد: مهم ترین مشکل تیم 
ملی ساختار دفاعی است و باید با تیم های 
سرعتی بازی می کردیم تا عیار دفاع مشخص 
شود، ولی قلعه نویی زمانی نداشت. در حال 
حاضر قلعه نویی زمان دارد و باید نیمکت 
و مشاورانش را قوی کند. ما مشاوران قوی 
زیادی داریم. اینجا تیم ملی است و با شرایط 
باشگاهی تفاوت دارد. ما می توانستیم جام 
قهرمانی را بگیریم، ولی نشد. قلعه نویی از این 
گر قرار  به بعد باید نیمکتش را قوی تر کند و ا
به جوانگرایی باشد بهترین فرصت را دارد تا 

نفرات جوان برای جام جهانی باتجربه شوند.


